

《单词百科:specular是什么意思?specular怎么发音?specular的解释和用法》

英语单词specular是什么意思?specular怎么读?specular怎么发音?简答网为您整理了specular的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



specular怎么读

specular的读音: ['spekj l]

specular的意思

1、adj. 镜的; 窥器的; 用窥器 (检查) 的; 镜子似的;

specular的近义词

1、mirrorlike 镜似的;

specular的双语例句

1、Be narcissism to specular laugh be still self-abased?

对镜子笑是自恋还是自卑哦?

2、A factor representing the degree of specular reflection of a road surface.

表示道路表面镜面反射程度的因子.

3、The difference between diffuse and specular density illustrated in Figure 2:2.

漫射密度与定向密度之间的区别可用图2.2来说明.

4、He was glad that his trump card had had such a specular effect.

他发现他打出的王牌发挥了如此巨大的威力,感到非常得意.

5、Optional polarizing optics are available for applications requiring the suppression of glare from specular surfaces.

可选偏振光学装置可用于需要镜面炫目抑制的应用.

6、The radiative transfer coefficients for specular reflection are solved.

镜反射辐射传递系数的求解.

7、Then do the opposite with the second specular layer : small shape and very bright.

第二个高光级别不太高.

8、Every material has diffuse, bump and specular map.

每个材质都有漫反射、凹凸和高光贴图.

9、This capability is particularly effective, for example, in calculating the specular lighting component.

这种能力是特别有效,例如,在计算镜面灯光组成部分.

10、A factor representing the degree of specular reflection of a wet road surface.

表征湿滑路面镜面反射程度的指标.

11、The most trendy one is the metalized car paint with two specular highlights.

最流行的一种是有双层高光的金属化车漆.

12、 Simple specular reflection system comparison, produces only a bunch of scanlines.

单一镜背不直射编制与之比拟, 只能爆发一束扫描线.

13、 The eyes are a circular color gradient a high specular and reflection.

眼睛是一种具有高度反射与折射材质效果的圆形色彩渐变材质.

14、 It is also possible to create a specular colour which is different than white.

这样也可以创造独特的高光颜色.

15、 There are different kinds of material properties like diffuse , specular, ambient, etc.

材质属性具有不同的的类型,例如漫射、 射、 境等等.

以上是简答网为您整理的specular怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于spec

ular的用法、specular的释

义、specular的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/specular>